
Výzva	středočeským	zastupitelům	

		

Vážení	zastupitelé,	

	rádi	bychom	touto	cestou	vyjádřili	nesouhlas	s	rozhodnutím	Rady	Středočeského	kraje	z	26.	
října	2017	(usnesení	č.	004-37/2017/RK)		o	poskytnutí	finanční	podpory	na	akci	„115.	výročí	
vzniku	značky	Harley-Davidson“	ve	výši	10	milionů	korun.		

	Máme	 zato,	 že	 Středočeský	 kraj	 není	 v	současné	 době	 v	 takové	 finanční	 kondici,	 aby	
poskytoval	 tak	 vysokou	 podporu	 soukromému	 subjektu	 na	 akci,	 která	 se	 navíc	 koná	
v	hlavním	městě	České	republiky.	Vidíme	v	kraji	mnoho	oblastí,	kde	by	krajské	peníze	mohly	
pomoci.	 Namátkou	 jde	 například	 o	 špatný	 technický	 stav	 většiny	 komunikací,	 po	 kterých	
mimochodem	motorkáři	budou	muset	projet.		

	Chápeme,	že	částka	deset	milionů	korun	samotná	tak	rozsáhlý	problém	nevyřeší,	ale	může	
být	podle	nás	 vynaložena	mnohem	 rozumněji	 a	 efektivněji.	 Těžili	 by	 z	toho	 jistě	obyvatelé	
kraje,	ne	jen	úzká	skupina	příznivců	Harley-Davidson.		

	Žádáme	proto	krajské	zastupitelstvo	o	zamítnutí	této	deklarované	finanční	podpory.		
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